
Een betere aanpak van de energiecrisis 
De stijgende energieprijzen laten zich voelen. Iedereen zoekt naar manieren om de energiefactuur te doen dalen.

Investeringen
N-VA Lede vraagt aan het schepencollege om energetische 
investeringen op de lange of middellange termijn met een 
beperkte terugwintijd te onderzoeken. Het levert winst op in de 
huidige legislatuur en dat komt de financiële situatie van onze 
gemeente goed uit. 

Het gemeentebestuur nam reeds enkel beslissingen om de energie-
factuur onder controle te houden. N-VA Lede denkt dat er nog meer 
energie bespaard kan worden met een aangepast beleid voor het 
thuiswerk van medewerkers van het lokaal bestuur. Ook het clusteren 
van vergaderingen en de doorlichting van gebouwen met een abnor-
maal hoog verbruik zou energiebesparingen kunnen opleveren.

Energiearmoede
De energiearmoede neemt toe. De meest kwetsbaren rekenen op 
de gemeente om hen te helpen de energiefactuur onder controle 
te houden. Het OCMW van Lede beschikt over programma’s om 

het armoederisico van mensen in de kaart te brengen. Bovendien 
biedt het OCMW gratis energiescans aan. Zo kunnen we de meest 
kwetsbare mensen ondersteunen. De goedkoopste energie is 
natuurlijk de kilowattuur die u niet verbruikt.

Zonne-energie delen
Een interessant project is het delen van opgewekte zonne-energie. 
Wie zonnepanelen heeft en niet alle stroom onmiddellijk verbruikt, 
kan die stroom doorgeven aan familie, vrienden of buren. Dat kan 
gratis of tegen een zelf bepaalde prijs. Vlaams minister van Energie 
Zuhal Demir maakte via het Vlaams Klimaatfonds middelen vrij 
om projecten rond energiedelen in steden en 
gemeenten in Vlaanderen te ondersteunen. 
Het is aan de gemeente Lede om mee op de 
kar te springen.

Kris Wyndaele, N-VA-gemeenteraadslid

NIEUWJAARSRECEPTIE
N-VA Lede nodigt u uit 

Vrijdag 27 januari 2023
20 uur
Zaaltje Hoop In De Toekomst
Nonnenbosstraat 7 - Wanzele

Iedereen is welkom

Op de koffi e bij BDW
Voorzitter Fernand Steurbaut en secretaris Dirk Vos van 
N-VA-Lede waren aanwezig bij de tournee door Vlaanderen 
van Bart De Wever. Op onnavolgbare wijze schetste de 
N-VA-voorzitter hoe onze huidige postmodernistische samenleving 
tot stand is gekomen en hoe het postmodernistisch denken 
onze huidige maatschappij beïnvloedt. Een verhelderende 
uiteenzetting door een begenadigd spreker.

v.l.n.r. Dirk 
Vos, Bart 
De Wever 

en Fernand 
Steurbaut
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Gemiste kans voor 
Putbos 
In september keurde de gemeenteraad de overeen-
komst met Sport Vlaanderen goed voor het beheer 
en het onderhoud van de atletiekpiste, de parking 
en de toegangsweg. Zo komt de werking van Vlier-
zele Sportief niet in gevaar. Een goede zaak. Maar 
volgens de N-VA was er meer mogelijk. “Het ge-
meentebestuur stelde heel wat zaken verkeerd voor. 
Er werd geen kosten-batenanalyse gemaakt. Er 
waren nieuwe investeringen en nieuwe kansen voor 
het sportdomein mogelijk. Gemiste kansen komen 
niet terug”, zegt gemeenteraadslid Jan Lievens.

Gratis overdracht van de atletiekpiste
In 2020 maakte Sport Vlaanderen bekend dat het het 
sportdomein Putbos verkocht. Om het gemeentebe-
stuur tegemoet te komen, werd de atletiekpiste gratis 
overgedragen. De voorwaarde was dat atletiekclub Vlierzele 
Sportief op het sportdomein kon blijven. Het schepencollege 
besprak de aankoop van het atletiekdomein maar nam geen 
beslissing.

Betaling mogelijk in schijven 
Eind vorig jaar leek er licht aan het einde van de tunnel. Het 
gemeentebestuur beloofde de nodige kredieten te voorzien om 
de overdracht te realiseren. Het voorzag daarvoor een miljoen 
euro in het meerjarenplan. Sport Vlaanderen benadrukte dat de 
gemeente het bedrag ook in schijven van tien, vijftien tot zelfs 
twintig jaar kon overmaken. 

Gemeentebestuur breekt woord
In het voorjaar kreeg het verhaal een nieuwe en onverwachte wen-
ding. Een nieuwe burgemeester en schepen van Sport traden aan. 
Het gemeentebestuur was plotsklaps niet meer geïnteresseerd in 
een overname. Daarop deed Sport Vlaanderen opnieuw een voor-
stel: ook de cafetaria kon kosteloos overgenomen worden. Ook dat 
voorstel viel op een koude steen bij het gemeentebestuur.

Gemeenteraad niet correct geïnformeerd
Het schepencollege nam geen officiële beslissingen maar er werd 
wel gecommuniceerd. Op 11 april informeerde het gemeentebe-
stuur Sport Vlaanderen dat ze het atletiekgedeelte niet zou aan-
kopen. In de notulen van het schepencollege staat geen enkele 
motivering daarvoor. Op de gemeenteraad van 21 april lichtte 
de burgemeester het dossier toe. Zij haalde enkel de knelpunten 
aan om de ‘niet-aankoop’ te verdedigen. De gemeenteraad werd 
niet geïnformeerd over de voorstellen van Sport Vlaanderen.

Onderhandelingen heropstarten
N-VA Lede probeerde het gemeentebestuur te overtuigen om 
het Putbosstadion voor de toekomst veilig te stellen en dus de 
onderhandelingen opnieuw op te starten. Sport Vlaanderen 
heeft zijn goede wil meermaals getoond. 
Het is spijtig dat het gemeentebestuur 
geen kosten-batenanalyse maakte voor een 
overname, ondanks een goede start van het 
dossier onder de vorige schepen van Sport.

Jan Lievens 
N-VA-gemeenteraadslid

Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat ermee 
gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barricaden staan 
om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider onze 
stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in eigen 
handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen kan in 
een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.
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Wij luisteren ook naar zestigplussers
Bent u zestigplusser? Wilt u betrokken worden 
bij het beleid via beleidsparticipatie? N-VA Lede 
wil alvast graag weten wat voor u belangrijk is. 

Ouderenbehoefteonderzoek
Eind vorig jaar namen enkele Leedse 
N-VA-bestuursleden als vrijwilliger deel aan het 
ouderenbehoefteonderzoek. Dankzij de studie 
krijgen we een beter zicht op de behoeften van de 
ouderen en de leefsituatie van de thuiswonende 
zestigplussers. De resultaten van het onderzoek 
worden gebruikt ter ondersteuning van het lokale 
ouderenbeleid. De samenvatting daarvan leest u in 
het magazine ‘Lede Informeert’. 

Dank u vrijwilligers
Het project steunt op de inzet en de enthousi-
aste medewerking van heel wat partners zoals 
provincies, gemeentes, ouderenorganisaties en 
vrijwilligers. Als bedanking ontvingen alle 
vrijwilligers een cadeaucheque ter waarde van 
25 euro. N-VA Lede verdubbelde het bedrag van 
die cheques en schonk 150 euro aan de voedsel-
bank van Lede. 

Fusie of niet?
Op de gemeenteraad van oktober kwam de mogelijke fusie van onze 
gemeente met een of andere buurgemeente aan bod. Wichelen 
organiseerde een zogenaamde ‘spiegelgemeenteraad’ om de bevolking 
te betrekken. In Lede moeten de geesten bij onze bestuurders nog rij-
pen. Niet te lang hopelijk, want een fusie vraagt veel voorbereiding.

Wat is het probleem?
De gemeente krijgt steeds meer overheidstaken. Het gemeentelijke 
bestuursniveau staat het dichtst bij de inwoners en speelt het beste in op 
lokale behoeften. Een gemeente moet over voldoende bestuurskracht 
beschikken om die taken voor de inwoners goed uit te voeren. Daarom is 
het belangrijk dat we een goed beeld hebben van de bestuurskracht. Het 
is een essentiële voorwaarde om een standpunt 
te kunnen bepalen over een mogelijke fusie.

En daar loopt het mis. 
N-VA-Lede legt al sinds 2015 (!) voorstel-
len op tafel om onze bestuurskracht te 
evalueren. Steevast zoekt de coalitie 
uitvluchten om vooral niets te doen. 
Ze moeten het nog bekijken en ze 
gaan het bestuderen. Terwijl hen 
de pap in de mond werd gegeven. 
Besturen is vooruitzien, maar niet 
in Lede, zo blijkt.

Jan Lievens, N-VA-gemeenteraadslid

Wist u dat?

Bijkomende belastingen 

Lede heft met ingang van 1 januari 2023 een 
belasting op de verspreiding van ongeadresseerd 
drukwerk. Het gratis aankondigen van koopdagen 
of een opendeurdag via huis-aan-huisreclame is 
dus verleden tijd voor onze Leedse handelaars. 
Na de coronacrisis en de huidige energiecrisis 
moeten zij nu ook nog eens een bijkomende 
belasting slikken. 

Amateurisme

Tijdens de gemeenteraad van 20 oktober liet 
de oppositie vier van de zestien agendapunten 
verdagen omwille van onzorgvuldigheid en fou-
ten in de voorgelegde dossiers. 
Met een betere voorbereiding 
zou dat vermeden kunnen 
worden. De meerderheid blijft 
in hetzelfde bedje ziek, en dat 
is jammer.

te kunnen bepalen over een mogelijke fusie.

N-VA-Lede legt al sinds 2015 (!) voorstel-

Daniël Van Kerckhove, Kris Wyndaele en Maria Van Den 
Broeck namen deel aan het ouderenbehoefteonderzoek. 
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaar.

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord.

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 

De energieprijzen gaan door het dak.

De bevoorradingszekerheid is in gevaa

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.

Maar niet in België.

De Vlaming die werkt

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen.
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uitkering blijven trekken

Ook de broodnodige pensioenhe
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Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen.
is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur.

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling.

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.


